
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ.14/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ.απόφ. 387/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση απόρριψης πρότασης του δημοτικού 
συμβούλου κ.Ορέστη Σιδηρόπουλου για συζήτηση 
του θέματος «Αναστολή απόφασης Δ.Σ για μεταφορά 
των πρακτορείων Κ.Τ.Ε.Λ. Κοζάνης». 

 
 
 
 Σήμερα 17 Ιουνίου του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20.00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με ημερομηνία 13-6-96 
γραπτή πρόσκληση του κ.Προέδρου που δόθηκε σ'όλους τους συμβούλους και παρέδρους 
σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου κ.Μενέλαος 
Ποτουρίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 
19 μέλη. 
 
Παρόντες Απόντες Απόντες Πάρεδροι 
1.Κ.Ασλάνογλου Δ.Αδάμου Λ.Χατζηγεωργίου 
2.Ι. Κουρουζίδης Θ.Τέτος Θ.Δεμερτζίδης 
3. Κ.Κόλβατζης Π.Καρασαββίδου  
4. Κ.Βαφείδης Χ.Παπαγεωργίου  
5.Α.Δελαβερίδης Π.Αγαθαγγελίδης  
6. Ε.Λελεκάκης  Παρόντες Πάρεδροι 
7.Κ.Πουλασουχίδης  Γ.Μπαλτζής 
8.Κ.Γκαβαϊσές   
9.Α.Μαρκούλης   
10.Α.Καραντουμάνης   
11. Λ.Τάκης   
12. Ε.Παναγιωτίδης   
13. Ο.Σιδηρόπουλος   
14. Ε.Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 390/96 
15. Φ.Γαλανούδη -Τσανάκα      απόφασης προσήλθε ο κ.Β.Τσίλης 
16 Β.Τσίλης      αποχώρησε ο κ.Ε.Παναγιωτίδης. 
17. Γ.Χιονίδης  2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.393/96 
18. Δ.Ζαμάνης      απόφασης προσήλθε ο κ.Μαρκούλης. 
19. Μ.Αδαλόγλου  3) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.410/96 
      απόφασης αποχώρησε ο κ.Κόλβατζης 
  4) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.416/96 
      απόφασης αποχώρησε ο. κ.Χιονίδης. 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ.Σιδηρόπουλο ο οποίος είπε:  Πριν 
από  δύο συνεδριάσεις όταν συζητούσαμε τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις πάρθηκε απόφαση 
μετακίνησης του Κ.Τ.Ε.Λ. Κοζάνης από τη θέση που βρίσκονται τώρα στην γωνία Διός και 
16ης Οκτωβρίου. Επειδή υπήρξε αντίδραση των περιοίκων και της Ευξείνου Λέσχης Βεροίας 
και επειδή έχω υπόψη μου μία αίτηση που υπογράφουν 150 κάτοικοι της περιοχής και από 
μία συζήτηση που είχα με τον Πρόεδρο των Κ.Τ.Ε.Λ. Κοζάνης, κρίνεται ότι η τοποθεσία που 
υπεδείχθει δεν είναι η πλέον κατάλληλη γι’ αυτό θα ζητούσα από τον αντιδήμαρχο 
κ.Πουλασουχίδη να αναστείλλει την εκτέλεση της απόφασης αυτής, αφού συννενοηθεί και 
με τον Δήμαρχο, ώστε να ξαναρθεί το θέμα στο Δ.Σ. Παράκληση, αφού λείπει ο 
κ.Πουλασουχίδης, να συζητήσουμε το θέμα και να ζητήσουμε σαν Δ.Σ την αναστολή 
εκτέλεσης της μετακίνησης αυτής μέχρι ότου συζητηθεί το θέμα λεπτομερώς. 
Ποτουρίδης: Ο κ.Πουλασουχίδης δεν μπορεί να αναστέλλει αποφάσεις του Δ.Σ, είναι 
εκτελεστικό όργανο και θα εκτελέσει την απόφαση αυτή. Είμαστε γνώστες της αίτησης 
αυτής, όπως και για το πως περπατούσε χέρι-χέρι αυτή η αίτηση και το πως υπέγραψε η Ε. Λ. 
Β. που ενεπλάκει χωρίς να καταλάβει τι υπέγραφε. Δεν είναι θέμα της παρούσης, τα μέτρα θα 
εφαρμοστούν από 1-7-96 και αν δούμε ότι θα υπάρξει δυσλειτουργία, εδώ είναι το Δ.Σ για 
να ξαναποφασίσει. 
Πρόεδρος: Ο κ.Σιδηρόπουλος έβαλε μία πρόταση για τροπ/ση της απόφασης, ο 
κ.Ποτουρίδης έδωσε μία απάντηση εάν δεν καλύπτεται ο κ.Σιδηρόπουλος θα ψηφίσει το Δ.Σ. 
Σιδηρόπουλος: Ζητάω την αναστολή της απόφασης και όχι την τροπ/ση. 
Πρόεδρος: Νομίζω ότι η πιο σωστή διαδικασία σ’ αυτή την φάση θα ήταν η επισήμανση 
προς την εκτελεστική εξουσία ότι υπάρχουν κάποια προβλήματα στην υλοποίηση του 
συγκεκριμένου σημείου της απόφασης του Δ.Σ. Επιμμένετε κ.Σιδηρόπουλε να ψηφιστεί η 
πρότασή σας.  
Σιδηρόπουλος: Ναι κ.Πρόεδρε. 
Πουλασουχίδης: Πριν ανακινηθεί το θέμα ο Δήμος έκανε έγγραφο προς τα Κ.Τ.Ε.Λ 
Καστοριάς και Κοζάνης και ήδη έχει ξεκινήσει η διαδικασία για τη μεταφορά τους. Με 
επισκέφθηκαν οι αιτούντες - ενδιαφερόμενοι και τους είπα ότι η αίτησή τους θα ρθεί στο Δ.Σ 
για να συζητηθεί, διότι αφορά απόφαση του Δ.Σ. Δεν έχει επιβεβαιωθεί ακόμη η έκταση των 
υπογραφών - πολλοί απ’ αυτούς που ρωτήθηκαν δεν συμφωνούσαν με το αίτημα - και η 
αιτιολογία αφορά προσωπικούς λόγους και όχι λόγους ασφαλείας κ.λ.π. Αυτές οι ενστάσεις 
καλό είναι να κατατίθενται έγκαιρα για να μην αλλάζουμε τις αποφάσεις μας. Είναι θέμα του 
Δ.Σ ν’ αποφασίσει αν θα αναστείλλει την απόφασή του. Προσωπικά είμαι αντίθετος 
τουλάχιστον  σ’ αυτό το στάδιο. 
Σιδηρόπουλος: Η πρότασή μου είναι συνέχεια όσων είπε ο Δήμαρχος για συνεργασία κ.λ.π. 
Πρόεδρος: Δεν έχει σχέση με τη διαδικασία κ.Σιδηρόπουλε. 
Πουλασουχίδης: Ηδη έχουν σταλεί στις εφημερίδες ανακοινώσεις του Δήμου που 
ενημερώνουμε για τα νέα κυκλοφοριακά μέτρα. Θέλω να το θέσω υπόψη σας αυτό. 
Πρόεδρος: Θα μπορούσατε να μας το είχατε πει πιο μπροστά αυτό κ.Αντιδήμαρχε. Ισχύει 
όμως η πρόταση για ψηφοφορία του κ.Σιδηρόπουλου.  
 Ποιοί συνάδελφοι θέλουν να συζητηθεί το θέμα εκτάκτως; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι. 
 Κ.Γκαβαϊσές, Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Φ.Γαλανούδη, 
Γ.Χιονίδης, Δ.Ζαμάνης και Μ.Αδαλόγλου. 
 Ποιοί συνάδελφοι θέλουν να μη συζητηθεί το θέμα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι. 
 Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, Α.Δελαβερίδης, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης. 
 



 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την εισήγηση του κ.Σιδηρόπουλου. 
2. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3. - Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Εγκρίνει την απόρριψη της πρότασης του δημοτικού συμβούλου κ.Ορέστη 
Σιδηρόπουλου για συζήτηση του θέματος «Αναστολή απόφασης Δ.Σ για μεταφορά των 
πρακτορείων Κ.Τ.Ε.Λ. Κοζάνης». 
 Η απόφαση έλαβε αυξ.αριθμό  387/ 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
 ΤΑ ΜΕΛΗ  

 ΠΡΟΕΔΡΟΣ  
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ   

Ι.Κουρουζίδης 
Κ.Κόλβατζης  
Κ.Βαφείδης 
Α.Δελαβερίδης 
Λ.Λελεκάκης  
Κ.Πουλασουχίδης  
Κ.Γκαβαϊσές  
Α.Καραντουμάνης  
 

Λ.Τάκης  
Ε.Παναγιωτίδης 
Ο.Σιδηρόπουλος  
Ε.Σοφιανίδης  
Φ.Γαλανούδη-Τσανάκα  
Β.Τσίλης  
Γ.Χιονίδης  
Δ.Ζαμάνης  
Μ.Αδαλόγλου 

 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια 5 / 7 /1996 

        Ο Δήμαρχος  
 
 

  ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 
 


